
 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 29 april 2024 

Närvarande: Ingrid Werger, Robert Hallberg, Karin Olsson, Susanne Ljungerud, Lise-Lo> Jönsson och Brita 

 Bodén. 

 

§ 1.  Ordförande öppnade mötet 

§ 2.  Dagordningen godkändes 

§ 3.  Ekonomi. Föreningens nya kassör, Lise-Lo> Jönsson, redogjorde för den ekonomiska  ställningen 

 per vecka 16 (siffror inom parentes = samma period förra året): Hantverk mm 35.500 (33.000), mat 

 39.000 (36.000), loppisen 9.300 (6.000), bidrag från församling: 5.000 (7.000), medlemsavgi\er 

 13.300 (15.400) not: saknas medlemsavgi0 från en del medlemmar. Ser med andra ord fortsa> bra 

 ut. 

§ 4. Arbetsordningen 

a) Ak_viteter på Värdsbu_ksdagen - datum lördag 18 maj. Lila Gatubandet kommer 

 och spelar mellan 11-12.30 med paus för fika. Planera för tårtbuffé, gå ut med förfrågan _ll 

 volontärerna. Upprä>a bemanningslista. Skicka ut en inbjudan, Robert ansvarig, lägga _ll en 

 hovsam påminnelse om a> betala in medlemsavgi\en - även ha med informa_on om 

 gårdsloppisen. 

b) Planering av och beslut om sommarens ak_viteter: gårdsloppisen - datum får bestämmas 

 u_från när Lila Gatubandet kan komma, men i augus_ och erfarenheten från förra året visar 

 a> det inte behöver kopplas _ll Ljusfesten. 

c) Planering av styrelsens sommarfest. Diskuterade om a> vara hos Ann-Sofi. Robert fick i 

 uppdrag a> kontakta henne - tänkt datum: torsdag 4 juli kl. 15.00. De>a har Ann-Sofi 

 bekrä\at och sagt ja _ll i samtal med Robert e\er de>a styrelsemöte. 

d) Klotets dator. Den har en längre _d visat tydliga ålderstecken. Uppdrogs åt Lise-Lo> a> 

 kontakta Mul_dator för a> diskutera modell och teknisk spekifika_on för a> klara de uppgi\er 

 vi använder den _ll - bl.a. bokföring, beställningar. 

e) Bioreklamen. Robert redogjorde för kontakt med ansvarig för reklamen hos de nya 

 ägarna, Filmstaden Sverige. Beslutade a> vi avvaktar då det i nuläget inte finns några 

 andra lokala firmor/bu_ker i reklamen på biografen. Diskuterade om alla som är anslutna 

 i Soso skulle göra något gemensamt - beslutades a> be Maria Jarlsdo>er ta upp de>a vid 

 möte i Soso-gruppen. 

§ 5. Bu_ken. Verksamheten rullar på. Inköp göre löpande. Volontärerna gör e> bra jobb. 

§ 6. Hemsidan. Robert lagt upp protokoll och handlingar från senaste årsmötet. Forharande svårt a> få 

bilder a> lägga upp. Maria J och Ann-Sofi C lägger upp löpande på Facebook och Instagram 

§ 7. Övriga frågor. Fråga om öppekder på Valborgsmässoa\on - ska vi stänga _digare. Något som 

några i styrelsen menade a> bl.a. Klara´s skulle göra. Bestämdes a> överlåta de>a _ll de som står 

i bu_ken den dagen. 

§ 8. Kommande styrelsemöte. Sommarmöte/-fest - torsdag 4 juli kl. 15.00 hos Ann-Sofi Chakra-barty - 

e\er Roberts telefonkontakt med henne. 

§ 9. Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet. 
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Vid protokollet 
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 Robert Hallberg, sekr Ingrid Werger, ordf 


